FEES AND LEVIES 2026

NON-HEALTH CARE CARD HOLDERS

Yearly School Fees per family: \$1,335.00 (\$340 per term 1 to 3, \$315.00 for term 4)

Excursions/Sports /Tuition Levies: \$235.00 per STUDENT

HEALTH CARE CARDHOLDERS

One Child

Yearly School Fees \$810.00 (\$200.00 per term 1-3, \$210.00 for term 4)

Excursions/Sports/Tuition Levies \$235.00 per STUDENT

Two or more children

Yearly School Fees per family \$1,260.00 (\$300 per term for 4 Terms)

\$235.00 Excursions/Sports/Tuition Levies per STUDENT

CSEF of \$400.00 per child will be paid by the Government for Camps/Sports and Excursions

Term 1 Fees	by 25 March 2026	\$20 discount if paid by the due date
Term 2 Fees	by 17 June 2026	سوف تحصل على خصم ٢٠\$ إذا تم تسديد الدفعات في التاريخ المتوجب الدفع.
Term 3 Fees	by 27 August 2026	
Term 4 Fees	by 4 November 2026	

Families, whose school fees are over \$1000.00 and who finalise all 2024 school financial commitments (Fees & Levies) by Wednesday 25 March 2026, will receive a discount of \$100.00 off their fees.

ان العوائل التي تزيد دفعاتهم المدرسية عن أكثر من ١٠٠\$ وقاموا بتسديد جميع الدفعات المترتبة عليهم لسنة 2026 March إرسوم ومتعلقات) خصم دفعاتهم.

DIRECT DEBIT INCENTIVES

All fee payers who pay by continuous direct debit (including holidays) will receive the above discounts, if each term's fees are finalised by that term's due date.

As a bonus for Direct Debit payers, there is an extra \$50 discount given at the beginning of the following year if direct debits payments were continuous from the start of the previous year.

```
مكافأة للذين يتم سحب الدفعات المدرسية مباشرة من حسابهم المصر في DIRECT DEBIT لكل الذين يسددون الدفعات باستمرار عن طريق السحب المباشر من حسابهم المصر في ( direct debit حتى خلال ( أيام العطل) ، إذا تم إنهاء تسديد الدفعات المتوجبة الدفع لكل فصل دراسي. سوف يحصلون على الخصم المذكور أعلاه.
```

سوف يحصل الذين يسددون الدفعات المدرسية عن الطريق السحب المباشر من حسابهم المصرفي على مكافأة ٥٠\$ خصم إضافي تعطى لهم في بداية السنة القادمة ، إذا أستمر تسديد الدفعات من بداية السنة الماضية.

If paying by instalments (weekly, fortnightly or monthly), please ensure that all payments are made regularly, to avoid large amounts owing in Term 4.

اذا تم الدفع بالتقسيط (أسبوعيًا، كل أسبوعين أو شهريًا). يرجى التأكد من تسديد الأقساط بشكل منتظم، وذلك لتجنب دفع مبلغ كبير في الفصل الدراسي ٤.